
 
ROMÂNIA
JUDEȚUL IAȘI

COMUNA COSTULENI

nr. 13 din 05.08.2022

PROCES-VERBAL

al ședinței extraordinare din data de 5 August 2022

Încheiat astăzi, 05.08.2022 ora 09:00

În temeiul articolului 134 alin. (1), lit. a) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu
modi cările și completările ulterioare, prin Dispoziția nr. 141 din 2 August 2022 Primarul comunei Costuleni a
convocat membrii Consiliul Local al comunei Costuleni în ședință extraordinară. Ședința se desfășoară Sala de
Sedinta din cadrul Primariei comunei Costuleni.

Secretarul general al comunei Costuleni face prezența membrilor Consiliului Local:

Prezenți: Cristina BĂSU, Ioan DUMITRU, Daniel EZARU, Vasile GRIGORIȚĂ, Mariana LUPU, Dimitrie NECHITA, Sorin
PETRIA, Sorin-Eugen PINTILII, Cristina-Emanuela RÂMBU, Daniel TOADER, Ciprian-Iulian ZBOIU

Absenți: Sofian BĂSU (nemotivat), Adrian CHIRILĂ , Silviu-Ionuț HUMĂ (nemotivat), Constantin PÂRĂU (nemotivat)

Rezultat prezenți: 11 consilieri locali
Rezultat absenți motivat: 1 consilier local
Rezultat absenți nemotivat: 3 consilieri locali

      Secretarul general constată că sunt îndeplinite condițiile din art. 137 alin. (1). din Ordonanța de Urgență nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare.

      Secretarul general dă cuvântul președintelui de ședință - Cristina BĂSU.

Se dă citire ordinii de zi

(1) Proiectul nr. 50 din 29.07.2022 privind predarea către Ministerul Dezvoltării , Lucrărilor Publice și
Administrației prin Compania Naţională de Investiţii “C.N.I.” S.A., a amplasamentului şi asigurarea condiţiilor in
vederea executării obiectivului de investiţii Proiect Tip - Construire ” Sală de sport cu tribună 180 locuri din sat
Costuleni, comuna Costuleni, județul Iași ”

Se supune aprobării ordinea de zi: Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate
simplă)

Rezultatul votului: Ordinea de zi a ședinței extraordinare a fost aprobată cu 11 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ
și 0 ABȚINERI

DEZBATEREA PROIECTELOR incluse pe ordinea de zi:
(1) Proiectul nr. 50 din 29.07.2022   privind predarea către Ministerul Dezvoltării , Lucrărilor Publice și
Administrației prin Compania Naţională de Investiţii “C.N.I.” S.A., a amplasamentului şi asigurarea condiţiilor in
vederea executării obiectivului de investiţii Proiect Tip - Construire ” Sală de sport cu tribună 180 locuri din sat
Costuleni, comuna Costuleni, județul Iași ”

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.

D-l primar Mirică Dodan : ” În spatele terenului , după construcția sălii de sport va rămâne un  spațiu pentru un teren
multifuncțional . Nu va fi un teren de fotbal mare , cu dimensiunile stabilite de FIFA . Va fi cu iarbă scurtă , pentru
tenis. Vom demara proiectul cu finanțare de la Consiliul Județean . Lângă dispensar m-am gândit să fac un spațiu de
joacă.”
La dezbatere sunt prezenți:  11 consilieri locali
Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate
absolută)

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 11 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI

D-na președinte de ședință Cristina Băsu : ” Când se va realiza  Parc de joacă  în Costuleni? ” 

D-l primar Mirică Dodan: ” Pentru anul viitor îmi propusesem să construim unul  în Covasna . Ieri am fost la
Inspectoratul Școlar Județean pentru că suntem prinși în Programul ”Masă caldă în școli” . Referitor la microbuz, mi



PREȘEDINTELE DE ȘEDINȚĂ:

Cristina BĂSU
CONTRASEMNEAZĂ PENTRU LEGALITATE:

SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI COSTULENI,

Loredana-Manuela ANCHIDIM

s-a promis că primul microbuz scolar care va veni la Iași va fi al nostru, dar asta nu mai devreme de 2 ani . De
asemenea, se deschide o linie de finanțare pentru iluminat public inteligent. Vom face și noi un proiect . Totul e
eligibil prin Ministerul Mediului. Trebuie aprobarea consiliului local pentru contractarea serviciilor de consultanță
pentru depunerea cererii de finanțare. Pentru finanțarea lucrării de infiintare a sistemului de alimentare cu apă în
satul Cozia, continuăm demersurile cu împrumutul , dar avem șanse să primim finanțarea de la Ministerul Mediului.
Sunt cele două proiecte pe Extindere apă și canalizare , după inființarea prin POIM. De la începutul anului următor,
vor începe lucrările la aducțiunea cu apă. Avem finanțare pentru asfaltare 6km drum : zona de la grădiniță și drumul
Morii. ”

D-nii consilieri locali aduc în discuție problema gunoiului. 

D-l viceprimar Daniel Ezaru : ” Această problemă este în tot județul, de aceea  cei de la Garda de Mediu au zis că vor
da ca măsură ca Gireximul să vină pentru deseuri în fiecare săptamana. ”

D-l primar Mirică Dodan le comunică d-lor consilieri faptul că la terenul de la Hilița diferența de nivel este de 3 m și
că se modifică costurile inițiale. 

D-l consilier local Pintilii Sorin - Eugen aduce în atenție lipsa semnalului TELEKOM.

D-l primar răspunde că  nu este un serviciu oferit de primărie și nu are competențe în acest sens. 

Cristina BĂSU, președintele de ședință, constată că punctele înscrise pe ordinea de zi au fost epuizate și, neexistând
alte probleme de discutat, declară ședința închisă.
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